
 1

Vättersö Nya Samfällighetsförening (VNSF) 
 

Protokoll från årsstämman söndagen den 1 juli 2007 
 

Plats: Dansbanan 
Närvarande fastigheter: 
4,11,21,25,28,34,36,37,48,49,93,95,102,106,120,125,133,136,153,161,163,164,184, 
185,187,188,189,195,199 
 
 

1. Stämman öppnas. Helena Kristersson öppnade stämman och hälsade alla 
välkomna. 

 
2. Godkännande av dagordning. Stämman godkände dagordningen. 

 
3. Val av ordförande. Helena Kristersson valdes till ordförande vid stämman. 

 
 
4. Val av sekreterare. Ulrika Fellenius valdes till sekreterare vid stämman. 
 
5. Val av justeringsmän tillika rösträknare. Eva Fahlin och Arne Leeb valdes 

till justeringsmän och rösträknare. 
 

 
6. Frågan om stämman blivit behörigt utlyst. Det konstaterades att stämman 

utlysts i behörig ordning. 
 
7. Fastställande av röstlängd. Närvarolistan fastställdes som röstlängd. 

 
 
8. Styrelsens förvaltningsberättelse för perioden.  Ulla Åström (kassör) 

redogjorde för året. Stämman fann oklarheter i förvaltningsberättelsen och 
bokslutet. En försenad faktura avseende räkenskapsår 2005 skapade viss 
förvirring.. Dessutom blev redovisningen svårbegriplig p.g.a. att räkenskaps- 
och verksamhetsår har ändrats till att följa kalenderår.  
Jan Ottosson (vägarbetesansvarig) redogjorde för utförda vägunderhåll. Stig 
från väg till Norra bryggan (1:105) och trumma vid vägkorsning (1:166). 
Stämman uppdrog åt styrelsen att tydligare redovisa utförda arbeten och 
utgifter för verksamhetsåret samt att ha tillgång till förra årets bokslut vid 
stämman.  
 

9. Revisorernas berättelse. Ansvarsfrihet för styrelsen tillstyrktes av revisor 
Torbjörn Jakobsson.  

 
10. Ansvarsfrihet för styrelsen. Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 

den period revisionen omfattade. 
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11. Ersättning till styrelse och revisorer. Inga arvoden utgår beslöt stämman. 
 
12. Framställningar från styrelsen.  

a. Förslag till handlingsplan.  Även detta år kommer arbetet med 
vägunderhållet att prioriteras. Trappan vid Talludden som beslutades om vid 
förra årsstämman ingår i handlingsplanen. Ett tillägg till handlingsplanen 
inkom. Reparation av trappan vid Strömsundet  
Ny fotbollplan vid Norrgärdet prioriteras ej. Detta arbete utförs när övriga 
arbeten i handlingsplanen är utförda och om ekonomin tilllåter.  
Problemet med att Ragnsell kör sönder våra dyrt renoverade vägar med 
slamsugningsfordon togs ånyo upp. Vid förra årets stämma uppmanades alla 
som upptäcker vägskador att rapportera in dessa till styrelsen. Inga 
skadeanmälningar har inkommit. Denna uppmaning gäller fortfarande. 
Styrelsen vill ha konkreta bevis i samtal med Ragnsell. Styrelsen uppdrogs att 
kontakta Ragnsell för att ta reda på om det finns mindre och lättare fordon 
som kan sköta tömningen. Styrelsen har rätt att neka fordonen tillträde, men 
det kan ställa problem för de som är beroende av slamtömning. Hur många det 
gäller håller Södra Bryggans förening på att ta reda på via den enkät som alla 
fastighetsägare fått. 
 
För övrigt fann stämman även handlingsplanen otydlig och lagd på för lång tid 
(till år 2010). Styrelsen uppdrogs av stämman att ta fram en mall för 
nästkommande handlingsplaner och att vid nästa utskick bifoga ny tydligare 
handlingsplan. Synpunkter på  att inga offerter tas in från andra företag som 
utför vägarbeten framkom samt önskemål om att sådana redovisas för 
stämman.  
 

b. Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftsstat samt debiteringslängd. 
Styrelsens förslag på en utdebitering om 750 kr per fastighet godkändes ej av 
stämman. Efter omröstning fastställdes summan till 500 kr. Utdebiteringen 
tidigareläggs, för att stämma med verksamhetsåret, till december 2007.  

 
13. Val av styrelse. Styrelsen valdes, efter en önskan från nuvarande styrelse om 

fler styrelsemedlemmar, enligt följande: 
 
Eva Fahlin (1:120), ordförande, nyval 2 år 
Ulrika Fellenius (1:93), ledamot, kvarstår 1 år 
Ulla Åström (1:36), kassör, kvarstår 1 år 
Helena Kristersson (1:48), ledamot,omval 2 år 
Jan Ottosson (1:95), ledamot, kvarstår 1 år 
Karin Rehman (1:4), sekreterare, nyval 2 år 
Ulf Niclasson (1:34), suppleant, nyval 1 år 
Tomas Hedström (1:185), suppleant, nyval 1 år 
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14. Val av revisorer och revisorssuppleanter. Till revisorer valdes.  
 

Torbjörn Jakobsson (1:187) 
Bengt Sjöberg (1:11) suppl. 
Hans Friberger (1:137) suppl. 
 

15. Val av valberedning. Styrelsen utgör fortsättningsvis valberedning. 
 

16. Inkomna motioner. Inga övriga inkomna motioner. 
 

17. Övriga frågor. Lastarbergskajen är återigen nedskräpad med grovsopor t.ex. 
TV-apparat. Stämman uppmanar nu till att alla respekterar reglerna som 
innebär att inget avfall får lämnas på kajen. Var en och bär själv upp sitt avfall 
på soppråmen då den angör Lastarberget två gånger per år. 2007 är pråmen 
här 25/7 samt 23/9. Denna info går ut från Ragnsell till alla fastigheter som 
har och betalar för sophämtning. De sopor som nu ligger där uppdras åt 
styrelsen att se till att de forslas bort. Utgiften för detta tas ur föreningens 
kassa.  
 
Fritidsföreningen VFFF uppmanar den hälft av öns fastigheter som ännu ej 
betalat avgiften att göra det. I den avgiften ingår, förutom alla de trevligheter 
som erbjudes, den så viktiga brandavgiften. Det antas att alla är intresserade 
av brandskydd ( brandlarm, släckningspump).   
 
 

18. Stämman avslutades. 
 
 
 
Vid protokollet  Justeras  Justeras 
 
 
 
Ulrika Fellenius   Eva Fahlin  Arne Leeb 

 
 
  

 


